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Spørgsmål nr. S 485 fra medlem af Folketinget Peter Skaarup (DF):  

 

”Hvad er ministerens holdning til, at Rigspolitiet angiveligt ik-

ke ved, hvad der efterfølgende er sket med de personer, der er 

blevet afvist ved den dansk-tyske grænse, efter regeringen ind-

førte grænsekontrol, og påtænker regeringen at sikre, at man 

fremover registrerer, hvad der sker med disse personer? ” 

 

Svar: 

 

Da der er tale om personer, som bliver nægtet indrejse i Danmark, mener 

jeg ikke, at man kan have en forventning om, at den gruppe af personer 

følges med henblik på at klarlægge, hvad der sker med de pågældende, 

efter de er blevet afvist ved grænsen. 

 

Som det fremgår af Justitsministeriets besvarelse af 15. december 2016 af 

spørgsmål nr. 232 (Alm. del) fra Udlændinge- og Integrationsudvalget, 

registreres de personer, der afvises, som udgangspunkt i politiets systemer. 

Politiet vil således ved en søgning i politiets systemer kunne se, om en 

person tidligere er blevet afvist ved grænsen.  

 

 

 


